
V Libochovanech dne 7. července  2009 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Je to ale lapálie s tím letošním počasím. Takové roztodivné léto. Chvíli vichr, pak bezoblačno, poté zase 

zataženo až jde strach. Jako s lidmi. Jindy usměvaví, zrovna a právě teď naštvaně se tvářící. Zkrátka a 

dobře, jsme obklopeni přírodou a jejími zákonitostmi, ať si už o ní myslíme co chceme. Nám pak 

nezbývá, než se přizpůsobit nebo ty přírodní nástrahy překonávat. Někdy si ty nástrahy vyrábíme 

sami,  pak se divíme, co že je to za podivnost. A tak stále dokola. 

  

Možná proto si v posledním období naše maminy a otcové dávají práci s vymýšlením akcí pro naší 

drobotinu. Propršené kuličkové závody zastihly hrstku dětí cachtajících se v kalužích, oděné do 

pláštěnek, následné hledání Pohádkové cesty s jednotlivými zastaveními u pohádkových bytostí bylo 

zase sužováno vedrem. Ještě že tam byly hasičské vozy, na nichž se dětem líbilo nejvíc. Doprovod 

hasičského sboru z Litoměřic jim umožnil prolézt tu techniku do největších podrobností, takže všichni 

byli spokojení. Budeme se těšit na další akci, která svede děti na startovní čáru koloběžkového závodu 

na začátku září.  Mnoho štěstí organizátoři! A díky za vynaložené úsilí! 

  

Zajíždění lodi Marie v Vaňovského přístaviště k nám na náves se opakuje již druhým rokem. Každý 

první a třetí čtvrtek v letní sezoně přijede skupinka amatérských muzikantů s kamarády a známými 

známých a hodinové posezení s příjemnou hudbou zaplní letní náves dobrou náladou, kterou sebou 

přivezou. Všichni náhodní účastníci z řad obyvatel či projíždějících cyklistů jsou vtaženi do této 

odpočinkové atmosféry. Je to opravdu osvěžující chvilka, která zpestří občas monotónní program 

pracovního týdne. Zkuste se příště stavit a čtvrteční podvečer, kolem šesté, strávit v této společnosti. 

Je to fajn. 

  

Možná jste zaregistrovali pracovní dění na stezce do Řepnice, trochu ji upravujeme, protože první 

zpracování bylo pouze to základní, s hrubým podkladem. Teď na tento podklad zaválcujeme šotolinu, 

abychom mohli už i po této stezce jezdit s kočárky. Po silnici je to skutečně o život. V příštím týdnu 

bych se měla sejít na pracovní schůzce s lidmi, kteří nám poradí jak zařídit pro naše dětské kolaře 

terénní dráhu na pozemku u nádraží. Zatím tam jezdí jenom na takové krátké trati, kterou si sami 

upravili, ale pozemek by skýtal větší možnosti pro takovéhle využití. Jinak je územním plánem určen 

pro doplňkovou zeleň. Toto určení se ale klidně může doplnit zamýšleným záměrem pro sportovní 

využití. Alespoň rodiče budou vědět, kde se ti kluci zdržují a nebudou mít strach, že se pletou pod kola 

motorů. Ostatně, mám odpozorováno, že ti vzrostlejší, co už si pořídili řidičský průkaz, nějak rychle 

zapomněli na svá kola poháněná lidskou silou a s velkou vervou si zkoušejí rychlost svých vozů po 

všech místních komunikacích. Škoda, že tak rychle zapomínají, že i oni byli „ohroženým druhem“ 

drobotiny na kolech. No nic, to je jen takové konstatování. 

  



Přidělením dotace ve výši půl milionu korun na opravu věže kostela byl učiněn první krok k tomu, aby 

náves dostala další příjemnější vzhled. Je zkonzultována i možnost umístění kovové mříže do vchodu 

kostela, na tu již od loňského roku máme dvacetitisícový sponzorský příspěvek. S opravami začneme 

koncem srpna, abychom stihli proinvestovat dotaci do konce roku, jak velí dotační smlouva 

ministerstva kultury. 

  

O mém záměru případné koupě domu čp. 27 na návsi informuji ve vývěsce. Protože se nezdá reálné 

dostat se k dotaci na výstavbu nového domu, kde by  bylo možné umístit tolik potřebnou prodejnu 

základních potravin, bylo by možné ji vybudovat právě v tomto domě, na nějž je uvalena 

exekuce.  Prostor, který je ve dvoře tohoto domu by mohl poskytnout místo pro sklad stavebnin i 

garáž pro auto. Bylo by možné tam vyčlenit prostor i pro odkládání železného odpadu. Ano, bylo by to 

také o penězích, ale mohlo by se podařit tu nevzhlednou budovu stávající zbrojnice a skladu z návsi 

odstranit a nahradit ji venkovním sezením s ohništěm a stále oblíbenějším místem pro grilování. 

Náves by se stala průhlednou pro všechny příchozí. Ráda bych znala názor na tuto myšlenku, zasedání 

zastupitelstva bude začátkem září a určitě se budeme o této možnosti bavit. Protože jde o peníze nás 

všech, měli by k tomu všichni také něco říci. Takže čekám na vaše připomínky. Zatím mám reakce 

pouze od několika nejbližších známých, nejsou záporné, některé jsou velmi příznivé. Místostarosta 

není optimistou v této věci, ale více bychom všichni měli vědět po prohlídce objektu společně 

s odborníkem ve věci stavebních možností. 

  

V části budovy MŠ došlo k havárii vody, když na záchodě v knihovně praskla trubička od nádrže vody. 

Ta stříkala na ty nebohé „papundeklové“ stěny budovy asi poměrně dlouho, závada byla objevena 

hned po ránu. Ještě že tak. Voda nepronikla do prostor knihovny samotné, rozmáčela pouze odložené 

papíry určené do sběru, tekla však už po venkovních schodech. Takže teď sušíme a větráme. 

  

Zatím je to všechno, co jsem chtěla sdělit. Přeji pěkný zbytek prázdnin a dovolených. 

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


